
Stanowisko Prezydenta Miasta Łodzi 

w sprawie konsultacji społecznych dotyczących zmiany dotychczasowej 
nazwy przystanku kolejowego Łódź Radogoszcz. 

Dziękuję wszystkim mieszkańcom Łodzi za zainteresowanie i udział w konsultacjach 

dotyczących zmiany dotychczasowej nazwy przystanku kolejowego Łódź Radogoszcz. 

Mogę zapewnić, że zgłoszone uwagi i propozycje zostały poddane merytorycznej 

analizie. Biorąc pod uwagę Państwa propozycje, ponownie zostanie przedłożony Radzie 

Miejskiej projekt uchwały zmieniającej nazwę przystanku kolejowego Łódź Radogoszcz. 

Dziękuję wszystkim, którzy wyrażając swoje opinie i propozycje w ramach 

konsultacji wykazali, że sprawy naszego Miasta są dla nich ważne. 
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